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10 Bedrijventerreinen 
Er mogen geen nieuwe bedrijventerreinen bijkomen. 

  

Wat vinden de partijen? 

______________________________________________________________________________________ 

SP:  Eens 

“Middelburg heeft nog tal van lege plekken op de huidige bedrijventerreinen, die dienen eerst opgevuld te worden. 

Bovendien is er op de rest van Walcheren ( Vlissingen en Veere ) ook nog voldoende ruimte voor bedrijven.” 

______________________________________________________________________________________ 

GroenLinks: Eens 

"De aandacht moet vooral uitgaan naar revitalisering en herstructurering van bestaande  

bedrijventerreinen. Zolang er nog leegstand is, wordt er geen uitbreiding voorzien. "  

______________________________________________________________________________________ 

Lokale Partij Middelburg: Oneens 

"Dat moet natuurlijk wel, zeker op termijn maar wel in goed overleg met en met instemming van de  

Provincie en omliggende gemeenten. Eerst de behoefte maar eens echt goed onderzoeken. Voor de  

Trekdijk willen wij alternatieven zoeken, tenzij de gemeente daardoor zodanig in de problemen komt  

dat ze bijvoorbeeld een artikel 12-gemeente wordt. Dat valt echt niet uit te sluiten. Maar dan opnieuw  

overleg nieuwe stijl met alle betrokkenen."  

______________________________________________________________________________________ 

PvdA: Oneens 

"Bedrijventerreinen zijn een goede manier om voor meer banen in Middelburg te zorgen. De  

gemeente moet de voorkeur geven aan bedrijven die veel banen bieden en weinig overlast voor de  

omgeving veroorzaken. "  

______________________________________________________________________________________ 

CDA: Oneens 

"Ruimte voor economie. Via een duurzame inpassing moet er ruimte blijven voor nieuwe en  

bestaande bedrijven om zich in Middelburg te vestigen of uit te breiden. Werkgelegenheid en dus  

leefbaarheid zijn daarin belangrijke onderwerpen." 

______________________________________________________________________________________ 

SGP: Oneens 

"Als er behoefte is en geen goede ruimte beschikbaar, dan zeker uitbreiden."  

______________________________________________________________________________________ 

VVD: Oneens 

"De gemeente zorgt dat er voldoende bedrijventerreinen zijn voor het vestigen van ondernemingen. Als het nodig is  

moeten we ook nieuwe terreinen ontwikkelen, hierbij zijn de belangen van inwoners, gemeente en ondernemers in  

balans. 

______________________________________________________________________________________ 

D66: Oneens 

"Geen absoluut verbod, compacte gebiedjes zijn denkbaar. Kijk vooral naar totale behoefte op Walcheren en maak  

verdeelafspraken, ook over milieucategorie. In Middelburg vooral schone bedrijven in handel, dienstverlening, 

horeca, rechtspraak en openbaar bestuur."  

______________________________________________________________________________________ 

ChristenUnie: Oneens 

"Bedrijven zijn zeer belangrijk voor een gezonde stad. Als er vraag is, moet er gekeken worden naar mogelijkheden." 

______________________________________________________________________________________  


